
Un  medic: Salariile mari n-au schimbat nimic la capitolul şpagă
Luni, 14 Ianuarie 2019 15:25

 Marirea  salariilor  medicilor  NU  a dus la   neprimirea  de  SPAGA  !!

                 

      Conform  mediafax.ro,Medicul Vasi Rădulescu spune, într-o postare pe Facebook, că
salariile mari din sistemul medical nu a schimbat nimic în privinţa şpăgii şi că oamenii mor şi în
spitalele private, şi în cele de stat, iar poveştile care cutremură sunt uitate în scurt timp.       

Medicul Vasi Rădulescu a postat, luni, pe Facebook, un mesaj prin care spune lipsurile şi
neregulile sistemului medical din 2019.

  

„Ce nu s-a schimbat în sistemul medical:

  

- salariile mari n-au schimbat nimic la capitolul şpagă;

  

- rezidenţii sunt la fel de umiliţi, a se vedea recenta poveste de la Craiova, când doar specialiştii
şi primarii primeau în gardă mâncare gratis, rezidenţii trebuind să o plătească;
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- orgoliile incredibile şi luptele la sânge pentru ierarhii sunt cam la fel;

  

- comunicarea medic - pacient are o mulţime de hibe şi niciun oficial nu vrea să îmbunătăţească
lucrurile prin nişte module speciale de training;

  

- la camerele de gardă e tot haos;

  

- facultatea de medicină te învaţă cum să toceşti două cărţi pentru examenul de rezidenţiat;

  

- examenul de rezidenţiat e un nonsens, ia puncte multe cine poate reţine mai multă informaţie;

  

- provincia e în tranşee, cu spitale vai de mama lor, exceptând câteva situaţii în care manageri
extraordinari au făcut lucruri minunate;

  

- oraşele mari sunt suprasaturate cu medici, pentru că ei nu vor să plece să lucreze în provincie
în condiţii precare, după ce s-au pregătit în centre relativ bine dotate;

  

- birocraţia sufocă medicii;

  

- educaţia medicală e la pământ şi ne mai mirăm de ce prind toate fantasmagoriile în populaţia
generală;
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- la capitolul vaccinare e haos, pe partea de HPV nu s-a făcut mai nimic;

  

- spitalele regionale au fost împinse după 2020 şi probabil proiectele lor vor fi amânate iar şi iar;

  

- se moare la stat, se moare şi la privat, apar poveşti care ne cutremură, dar le uităm repede;

  

- nu prea învăţăm din greşelile noastre;

  

- medicina primară este insuficient dezvoltată, finanţată, sprijinită, când medicul de familie ar
trebui să fie cel mai important medic într-o ţară;

  

- înfloresc „medicii” care practică terapii departe de ştiinţa adevărată, doar pentru bani;

  

- obezitate în explozie, suntem campioni la boli cardiovasculare, când 80% din ele sunt
preventibile prin alimentaţie şi mişcare, iar programele de prevenţie şi educaţie nu prea există;

  

- campioni la cazuri noi şi mortalitate prin cancer de col uterin, patologie evitabilă prin vaccinare
antiHPV;

  

  

*

  

**--  https://www.mediafax.ro/stirile-zilei/vasi-radulescu-medic-salariile-mari-n-au-schimbat-nimi
c-la-capitolul-spaga-17838594

 3 / 4

https://www.mediafax.ro/stirile-zilei/vasi-radulescu-medic-salariile-mari-n-au-schimbat-nimic-la-capitolul-spaga-17838594
https://www.mediafax.ro/stirile-zilei/vasi-radulescu-medic-salariile-mari-n-au-schimbat-nimic-la-capitolul-spaga-17838594


Un  medic: Salariile mari n-au schimbat nimic la capitolul şpagă
Luni, 14 Ianuarie 2019 15:25

  

 4 / 4


